



U.A.E. SCHOLARSHIP FOR YOUNG LAWYERS 2019

Announcement of the Winner

The European Lawyers' Union ("U.A.E."), further to a recommendation of the Scholarship Committee, has decided to award one scholarship for the 2019 edition of the U.A.E. Scholarship for Young Lawyers ("Scholarship").

The Scholarship is awarded to:

Alice CANET

The U.A.E. renews its thanks to all participants and congratulates the winner of this year's edition.

The winning scholar will present her essay at the forthcoming Annual Congress of the U.A.E., at Naples, on 28 - 29 June 2019 (programme [here](#)).

20 May 2019



BOURSE U.A.E. POUR LES JEUNES AVOCATS 2019

Annonce du lauréat

Suite à une recommandation du Comité de sélection des Bourses, l'Union des avocats européens (« U.A.E. ») a décidé d'attribuer une bourse pour l'édition de 2019 de la Bourse U.A.E. pour les jeunes avocats (« **Bourse** »).

La Bourse est attribuée à:

Alice CANET

L'U.A.E. renouvelle ses remerciements à tous les participants et félicite la lauréate de l'édition de cette année.

La lauréate présentera son mémoire lors du prochain Congrès Annuel de l'U.A.E., à Naples, les 28 et 29 juin 2019 (programme [ici](#)).

20 mai 2019